
                                                                                                                                                           01.04.25       

                                                    Afd. 23 Bestyrelsesmøde  

 

Deltager; Michael, Claus, Katja, Connie, Per Fabricius Jensen(inspektør) 

 

På mødet drøftede vi punkter fra bestyrelsesmødet; 

Ny legeplads; pfj- vi tager opgaven op igen og kigger på budgettet, når vi har markvandring. 

Saltspreder smider meget salt på midten; pfj- der er en ny saltspreder på vej. 

Saldo på køkkenfinansiering; pfj- lånet er optaget i 2009 som 20 års lån, lejere betaler ml. 410-450 

kr. hvis de har fået nyt køkken. Beløbet skulle have været opkrævet særskilt på 

huslejeopkrævningen med en påført udløbsdato - Dette er ikke sket. Pfj vil forsat undersøge sagen 

og komme med en redegørelse på afdelingsmødet til september. 

Farligt affald; pfj- vi venter stadig på en kommunal løsning. 

Dårlige vinduer; pfj- vi tager det med på markvandring. 

El- laderstander; pfj- de er under opsætning netop nu. Vi flytter en nummeret P plads, så der bliver 

en ny Handicaplads ved fælleshuset. 

Blomsterkummer flyttes; pfj- vi finder en løsning, så de ikke kan flyttes af beboerne. 

Carport lyser; pfj- bestyrelsen vender tilbage til pfj ang. hvilke carporte som lyser konstant. 

Rotter; pfj- der er p.t styr på rottesituationen. 

Sent svar på en opgave(Claus); pfj - i den pågældende sag var der sygdom på kontoret, hvorfor der 

gik for mange dage før viceværten fik opgaven. Vi svarer normalt samme dag på mails mellem 

07.00-15.00, fredag 07.00-12.00. Vi får i løbet af de næste par måneder et nyt system til 

beboeropgaver, så vi får oprettet opgaven med det samme i viceværtens kalender. 

 

Tak for et godt møde som sluttede kl. 20.15 


